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Aika: 02.03.2015 08:15 

Paikka: Kemistikillan kiltahuone 

Läsnä: Reetta Hassinen, puheenjohtaja 
Riikka Virtanen, tiedottaja-sihteeri 
Hilja Korhonen, emäntä 
Marco Meier, ulkovastaava  
Tiia-Mari Rantakylä, opintovastaava 
Emilia Ronkainen, KV- ja maisterivastaava  
Iiris Hakaste, isäntä, vpj 
Jasmina Aouni, yrityssuhdevastaava 
Riku Montonen, rahastonhoitaja (lähti 08:25) 

 
 

1. Kokouksen avaus 

Kemistikillan puheenjohtaja Reetta Hassinen avasi kokouksen kello 08:17. 

 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Työjärjestyksen hyväksyminen 

Hyväksyttiin esityslista työjärjestykseksi. 

 

4. Kuulumiskierros 

 Vaihdettiin raatilaisten kanssa kuulumisia. 

 

5. Neljännen periodin vakiokokousajan uudelleenmietintä 

 Pohdittiin mahdollisuutta siirtää vakiokokousaika pois maanantaiaamulta. Päädyttiin doodlaamaan 
mahdollista uutta aikaa. Vaihdettiin vakiokokousajaksi kello 08:20 

 Maanantaina 9.3 on kuitenkin vielä kokous kello 08:15, sillä silloin kiltakummimme Anni Rahiala 
tulee vierailulle. 

6. Posti 

 Postia ei ole haettu. 
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7. Raha-asiat 

XXXX 

8. Ulkoasiaintoimikunta 

 Alumni-ilta järjestetään 11.3: 

 Tapahtumakuvaus on julkaistu viikkotiedotteessa. Tapahtumakuvaa ja tapahtumakuvausta 
laajennetaan koskemaan myös nuorempia opiskelijoita. Tapahtumasta tehdään 
diplomityöpaikkahaun lisäksi urapolku- ja verkostoitumistapahtuma. Tapahtumasta 
tehdään myös Facebook-tapahtuma. 

 Marco kertoi, ettei Kim Kavander ole vielä selvittänyt mahdollista Tekniikan akateemisten 
(TEK) tarjoamaa tukea. Kim kertoi, että TEK:ltä tulee puhuja Alumni-iltaan. 

 Puhujiksi tulevat alustavasti Antti Kurkijärvi, Mari Ijäs, Anna-Maija Pajukallio, Merja 
Hakaste-Härmä ja Riitta Kujala.  

 Pohdittiin miten tapahtumaa mainostettaisiin Prosessiteekkareille. 
 Sovittiin että Marco on päävastuussa tarjoiluista, mutta saa apua muilta raatilaisilta 

tarvittaessa. 

 ChemBio-jatkot järjestetään 19.3: 
 Tapahtumakuvaus on julkaistu viikkotiedotteessa. Tapahtumasta on myös tehty Facebook-

tapahtuma. Tapahtumaa mainostetaan myös Prosessiteekkareiden viikkotiedotteessa. 
 Marco kertoi, että LeBonk, Baarikärpänen ja We got Beef ovat vastanneet. Baarikärpäsen 

tarjous vaikuttaa parhaalta. Päädyttiin alustavasti Baarikärpäseen. Marco sopii tapaamisen 
Baarikärpäsen edustajien kanssa. 

 Marco kertoi, että Artturi Ropponen on alustavasti luvannut tehdä tapahtuman julisteen. 
Pohdittiin julisteiden painomäärää. 

 Helsingin yliopiston kemisteille jaetaan tapahtumakuvaus ja julisteita. 
 Mietittiin miten tapahtumaa kannattaisi mainostaa. Tapahtumakuvas laitetaan AYY:n, 

Inkubion ja Kemistikillan viikkotiedotteisiin.  
 Pyydetään Heleena Karrusta tekemään Facebook-tapahtuma ja mainostetaan tapahtumaa 

muutenkin. 
 Tapahtuman lipunmyyntiajat ovat 16.–18.3 kello 12–14 Kanditalolla. Lippuja myydään myös 

ChemBio-messuilla ja Kumpulassa Helsingin yliopiston kemistien toimesta. 

 Jasmina hankkii kevään aikana uusien haalarien tilaamiseksi sponsoreita, sillä haalarit ovat lopussa. 
Kiltaan tulee syksyllä uusia maisteriopiskelijoita, jotka saattavat haluta haalarit. 

 Jasmina kertoi huhtikuun puolessavälissä järjestettävästä Fuksiexcursiosta. 

 Jasmina yrittää saada Swecolle excursion. 

 Kansainvälis-maisteri -tutorhaku (KV-tutor) eli tutoreiden haku vaihto-opiskelijoille ja 
maisterivaiheen opiskelijoille on edelleen auki.  

 

9. Sisäasiaintoimikunta 
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 Pohdittiin, että pidetään ensi vuoden Kemistikillan 125-juhlavuoden kunniaksi puolivuotisjuhla 
Hydrolysi elokuun lopulla hienompien sitsien muodossa. 

 Kondensatio 125:n varainhankinta tulee aloittaa mahdollisimman pian. 

 

10. Opintotoimikunta 

 Tiia-Mari kertoi, että huomenna tiistaina on Koulutusneuvoston kokous, jossa päätösehdotuksen 
mukaan hyväksyttäisiin maisterivaiheen sivuaine. 

 Tiia-Mari ilmoitti, että Life Science Technologies -ohjelman hakijamäärät ovat varmistuneet.  
 

11. Tiedotustoimikunta 

 Päätettiin toimihenkilöiden kuvallisen esittelyn teemaksi Taru Sormusten Herran sormuksen 
saattue. Päätettiin askarrella kuvaesittelyä Kiltahuoneella torstaina 5.3 kello 10:00. 

 Reetta kertoi raatiläsyn etenemisestä. 

 Riikka kertoi, ettei kukaan kiltalainen ole ilmaissut halukkuuttaan osallistua Oulun Yliopiston 
Prosessikilta Ry:n eikä Tampereen Materiaali-insinöörikillan vuosijuhlille, vaikka vuosijuhlista on 
tiedotettu kk-aktiivit -listalla. Päätettiin lähettää onnittelukortit Ouluun ja Tampereelle. 

 

12. Muut esille tulevat asiat 

 Raadin Kesäpäivän ajankohdan päättämiseksi on tehty Doodle, joka on julkaistu raadin Facebook-
ryhmän kautta. Doodle tulee täyttää mahdollisimman pian. Kesäpäivän paikaksi mietittiin Tiia-
Marin mökkiä. 

 Jäärätapaaminen järjestetään tiistaina 10.3. 
 

13. Kokouksen päättäminen 

Kemistikillan puheenjohtaja Reetta Hassinen päätti kokouksen kello 09:34. 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi 

 

 

Reetta Hassinen  Riikka Virtanen 
puheenjohtaja  tiedottaja-sihteeri 
 


